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RG.0012.13.2016 

 

Protokół Nr 13/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 stycznia 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1130 a zakończyła o 1400. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w 

chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4 – brak 

radnego Edwarda Wermińskiego). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, w 

postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów przedstawiła 

inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Radomyśl nad Sanem na lata 2015-2022 przedstawiła Kierownik Zespołu 

Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok oraz 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016r. przedstawiła jednocześnie Przewodnicząca Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Małgorzata Krawiec. 

 

Komisja po przeanalizowaniu planu wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii zaproponowała następujące zmiany: 

 

1). Z punktu 1 o treści: „Promowanie zdrowego stylu życia, organizowanie imprez 

kulturalnych, integracja środowiska lokalnego” z kwoty 5500 zł. odjąć 500 zł. 

 

2). Dopisać nowy punkt 10 o treści: „Dofinansowanie działalności formacji 

tanecznych „Akir”, Promyk” i „Eldorado” i wygospodarowaną kwotę z punktu 1 

w wysokości 500 zł. przeznaczyć na sfinansowanie nowo utworzonego punktu 

10.  

Powyższe propozycje w głosowaniu przyjęto jednogłośnie – 5 głosów „za” 

(dołączył radny Edward Wermiński). 

 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok oraz 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016r. zostały pozytywnie zaopiniowane – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania komisji doraźnej przedstawił 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy – 

jednogłośnie (brak radnego Edwarda Wermińskiego). 
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Ad. IV/6/7/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji 

technicznej w zakresie budowy chodnika w miejscowości Radomyśl nad Sanem) 

oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji technicznej w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Chwałowice)  

oraz projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu przedstawiła jednocześnie Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonych projektów uchwał. 

Powyższe projekty pozytywnie zaopiniowano w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie (dołączył radny Edward Wermiński). 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 4 głosy – 

jednogłośnie (z dalszych obrad zwolnił się radny Edward Wermiński). 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 4 głosy – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2016 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Marzena Garbacz. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 4 głosy – 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radna Justyna Szwedo zgłosiła następujące wnioski: 
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1). Przeniesienie kojców dla psów ze stacji uzdatniania wody na teren 

oczyszczalni ścieków w Radomyślu nad Sanem. 

 

2). Zamontowanie lustra na zakręcie drogi gminnej w przysiółku Turki w Woli 

Rzeczyckiej. 

 

3). Zamontowanie znaku nakaz skrętu w lewo pod znakiem STOP w miejscu 

wyjazdu z przysiółka Turki do drogi wojewódzkiej.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 


